
 

China International Travel Mart, Kunming (20-22 October 2017)  
中國國際旅遊交易會（昆明）（2017年 10 月 20 至 22 日） 

REGISTRATION FORM 報名表 
Please complete and return this form on or before 28 July 2017 (Friday) 

請於 2017 年 7 月 28 日（星期五）或之前填交 
 

Invitations are open only to HKTB registered Tourism Services Providers – Airlines / Attractions / Cruise / 
Hotels & Resorts / Travel Agents / Tour Operators 

只限已登記之香港旅遊發展局服務供應商—酒店/旅行社/旅遊景點/旅客設施/會議、展覽及獎勵旅

遊/郵輪旅遊/交通設施參加 
 
To: Ms Kristy Leong, Trade Development     E-mail 電郵：kristy.leong@hktb.com 

致：業界拓展部梁詩婷小姐    Fax 傳真：2503 6227 

From 聯絡人  Title 職銜  

Company Name (Eng)  

公司中文名稱  

Direct Tel 直線電話  Direct Fax 直線傳真  

E-mail 電郵  

Date 日期  Signature 簽署  

 

REGISTRATION 報名 
We would like to register the following participant to attend the China International Travel Mart, 
Kumming. 我們希望參加中國國際旅遊交易會（昆明），現附上有關參加者的資料︰ 

Participant 參加者 
Name (English) 
(Mr/Mrs/Ms)  中文姓名（先生/女士）  

Title (English)  中文職銜  

Direct Tel 直線電話  Mobile 手提電話  

E-mail 電郵  

HKTB will share your registration details with potential buyers. Please indicate your preference by 
ticking the appropriate box below. 旅發局將把上述的參加者資料提供予買家，請在以下適當方格

內加上剔號以示您的選擇︰ 

 Yes, I agree. 我同意。 

 No, I would like to learn more. Please contact me. 我不同意，並希望了解有關推廣活動詳情，

請與本人聯絡。 
 
 

mailto:kristy.leong@hktb.com


 
REMARKS: 
 Participation fee for each company is HK$27,500. Maximum one delegate per company is allowed. 

Participation fee will be fully reimbursed upon successful completion of the event. No separate invoice will 
be issued for the participation fee. 
報名費用為每公司港幣$27,500，每間公司最多一位代表參加。完成整個活動的參加者將於活動後獲

得全數報名費用退回。報名費用不另發發票。 
 Please send a crossed cheque made payable to “Hong Kong Tourism Board” with a copy of this Registration 

Form on or before 11 August 2017 (Friday) to Ms Kristy Leong – Executive, Trade Development at Hong Kong 
Tourism Board, 11/F, Citicorp Centre, 18 Whitfield Road, North Point, Hong Kong. Please print the event 
name on the back of the cheque. 
請於 2017 年 8 月 11 日（星期五）或之前將劃線支票郵寄至香港北角威非路道 18 號萬國寶通中心 11

樓，香港旅遊發展局業界拓展部主任梁詩婷小姐收。抬頭請註明「香港旅遊發展局」，並於支票背面

列明是次活動名稱。 
 Registration will only be confirmed upon receipt of participation fee on a first-come-first-served basis due to 

space limitation. 
參加資格將於收到報名費用後才獲確認。有鑑於展位空間限制，參加者名額有限，先到先得。 

 In case of cancellation, all payment is NON TRANSFERABLE to other HKTB functions. 
如取消參加是次活動，所有報名費用將不可轉至其他香港旅遊發展局之活動項目作參加費用。 

 Participants are responsible for his/her transportation, accommodation and other necessary land 
arrangements. 
參加者需自行安排是次活動之交通、酒店住宿及其他費用。 

 If you do not receive an acknowledgement email to confirm your registration within three working days, and 
for further enquiries, please contact Ms Kristy Leong at 2807 6227 or email to kristy.leong@hktb.com . 
如在提交報名表格三個工作天內仍未收到確認電郵，或有關是次活動的查詢，請致電 2807 6227 或電

郵至 kristy.leong@hktb.com 與梁詩婷小姐聯絡。 
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